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HedeDchtend vond de eerste vergadering p l a a t s van de ïnter -
departementale commissie voor i n t e r n a t i o n a l e mi l ieu-aange-

\ \ legenheden o . l . v . DGES. D a a r b i j kwam ook de H i j n v - r v u i l i n s 
t e r syjrake, hoewel b i j gebrek aan t i j d bet onderwerp n i e t 
g r o n d i g kon worden besproken. 

Op 
i s 
die i n de M i n i s t e r r a a d 
worden. Afgesproken i s 
mentaal over leg p l a a t s 
Bazel i n te nemen standpunt 
probleem doorspreken van de 

22 november a . s . komt de Rijncommissie b i j e e n . Hierover 
door Waterstaat een n o t a opgesteld voor de M i n i s t e r r a a d 

van 19 novembera.s behandeld kan 
dat volgende week nog i n t e r d e p a r t e -
v i n d t over de inhoud van het i n 

Zo w i l V&M graag nog het 
l a s t e n v e r d e l i n g . Van die z i j d e 

bestaat vrees voor een precedentswerking van een eventueel 
te t r e f f e n r e g e l i n g voor de l a s t e n v e r d e l i n g voor zout (ca . 

^ 50?o van Nederland) voor d ie voor andere schade l i jke s to f fen 
(kwik e t c . ) en voor andere r i v i e r e n . 

De Coördinat iecommissie meende dat de M i n i s t e r r a a d morgen 
wel reeds zou moeten bespreken welk g lobaa l standpunt moet 
worden ingenomen naar a a n l e i d i n g van vragen van kamerleden 
aan de m i n i s t e r s Drees en S tuyt (donderdag a . s . worden 
mondelinge vragen g e s t e l d ) . Volgens de commissie zou de 
teneur van de tegeven antwoorden ongeveer a l s v o l g t kunnen 
z i j n : 

Er bestaat bezorgdheid over de toestand van de R i j n en over 
de stand van het o v e r l e g . A l s op 22 november a .s . i n de R i j n 
commissie geen overeenstemming wordt b e r e i k t met betrekking 
t o t het zout z a l de r e g e r i n g naar andere we&en zoeken om de 
overeenstemming te b e r e i k e n . Overwogen zou kunnen worden een 
ad hoe c o n f e r e n t i e , w a a r b i j naar Nederlands i n z i c h t ook de 
Europese commissie zou kuanen worden betrokken. 

Ter t o e l i c h t i n g op het voorgaande diene nog het volgende: 

;V&W dat de eerste v e r a n t w o o r d e l i j k h e i d draagt voor de onder
handelingen i n de Rijncommissie was het enige departement 
dat n i e t scept i sch was gestemd over.de vergadering van_ 22 
november. De p o s i t i e van de EEG en ®e Europese Commissie 

v i n verband met werkzaamheden betreffende de v e r v u i l i n g van 
de R i j n moet nog nader worden bezien. V&M verzocht reeds om 
u i t s t e l van de beantwoording van de vraag van de heren Bos, 
Berkhouwer en Oele inzake het u i t t r e k k e n van gelden o.m. op 
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het gebied van de v e r v u i l i n g van de R i j n . Het gaat h i e r o.m. 
om informele vraag onder welk v e r d r a g s a r t i k e l d i t soort werk
zaamheden moet worden gebracht. Ook de eventuele D o s i t i e van 
de Europese Commissie b i j de Rijncommissie ( z i e vraag Oele 
aan T) moet nog worden bezien, i n vérband met formele 
moeilijkheden, die de mogelijkheden van waarnemer£schap b i j 
de Rijncommissie beperken. 

Taktiseh zou het op den duur a a n t r e k k e l i j k kunnen z i j n de 
kwestie van de Rijnvervuiling£n het kader van de EEG- te 
brengen, i n de hoop dat concessies op verschillende t e r r e i n e n 
kunnen worden u i t g e r u i l d . Aan de andere kant moet worden 
vermeden dat het kiezen van de EEG a l s kader op a l dan n i e t 
vermeende formele gronden t o t v e r t r a g i n g l e i d t . 

De interdepartementale commissie sprak ook k o r t overde 
vragen van de heren Joekes en Berkhouwer betreffende de i n 
schakeling van het I n t e r n a t i o n a l e Gerechtshof inzake de 
Eranse zoutlozingen i n de R i j n . Pe mening werd g e u i t dat 
het zoutprobleem te urgent i s voor oplossing v i a een Hof
procedure, waarbij komt dat een gunstige u i t s l a g a l l e r m i n s t 
v a s t s t a a t . Een conceptantwoord op de desbetreffende vraag 
z&£. u nog door DEU worden gezonden. 

Tot s l o t moge i k memoreren dat de Heer Toulemon, Directeur 
Generaal voor Milieuzaken b i j de Europese Commissie, t i j dens 
een gesprek met DGES gisterenochtend, eveneens het R i j n 
probleem aansneed. Het was d u i d e l i j k dat de Europese Com
missie voorshands nog n i e t u i t v o e r i n g w i l geven aan het 
i n het commissiememorandum over milieuvraagstukken t o t 
u i t i n g komende voornemene£n speciale conferentie over de 
R i j n v e r v u i l i n g te beleggen. Het probleeem i s n i e t a l l e e n 
dat de Fransen t o t nog toe negatief hebben gereageerd, maar 
ook dat de I t a l i a n e n daarnaast om een conferentie zouden 
vra.gen over een onderwerp waarin z i j glïnteresseerd z i j n . 
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